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پيشنهادهاي حل مشکلات نانواها
رئيس اتاق اصناف ايران از قول وزير صنعت براي تعيين تکليف مش��کلات 
نانوايي ها در اولين جلس��ه س��تاد تنظيم بازار خبر داد. علي فاضلي در گفتگو با 
تسنيم، با ابراز اينکه “بحث نان دقيقاً از يک سال پيش در دستور کار اتاق اصناف 
قرار گرفت و ما پيگيري ها و پيشنهادات مختلفي را در مورد قيمت نان به دولت 
ارائه کرديم”، اظهار داش��ت: درباره قيمت نان، مؤلفه هاي مختلفي تأثيرگذار 
هستند که اين موضوع باعث افزايش قيمت تمام شده آن مي شود. وي با اشاره 
به اينکه نان قوت اساسي مردم بوده و بايد در افزايش قيمت آن تدبير خاصي 
اعمال ش��ود، گفت: اگر قرار بر افزايش قيمت نان نيس��ت بايد سياس��ت هاي 
تشويقي براي کاهش هزينه ها از جمله بحث ماليات، حق بيمه کارفرمايان و 
اختصاص يارانه به بخشي از آرد مورد نياز نانوايان در نظر گرفته شود تا به دنبال 
آن هزينه ها کاهش پيدا کند. رئيس اتاق اصناف ايران اضافه کرد: مسئولان 
هم��ه اي��ن موضوع��ات را قبول دارند اما نمي دانم چرا تاکنون تصميم نهايي را 

براي وضعيت نانوايان کشور اعمال نکردند. 

کاهش سن زدگي گندم به يک درصد 
مدير مبارزه با آفات عمومي و همگاني سازمان حفظ نباتات گفت: با توجه به 
آنکه استاندارد ميزان سن زدگي در مزارع يک درصد است، امسال پيش بيني 
مي شود که ميزان سن زدگي به سبب کيفيت کار مبارزه با کنترل آفات کمتر 
از حد استاندارد معادل 3 يا 4 دهم درصد باشد. سعيد معين در گفتگو با باشگاه 
خبرنگاران، درباره آخرين وضعيت مبارزه با آفات گندم در مزارع ،اظهار کرد: 
براساس آخرين آمار، در سطح 830 هزار هکتاري مبارزه با سن مادر ودر سطح 
410 هزار هکتاري مبارزه با پوره سن در مزارع انجام شد.کيفيت مبارزه به نسبت 
ده سال اخير کم نظير است بنابراين تصور نمي شود که مشکلي در سن زدگي 
مزارع پيش بيايد.وي با بيان اينکه امسال مشکل خاصي درزمينه مبارزه با زنگ 
زرد گندم نداشتيم، افزود:امسال مجموع سطح مبارزه با بيماري هاي مختلف 

گندم در سطح 400 هزار هکتار و در 28 استان کشور انجام شد.

ايران در رتبه 17 توليد گل جهان
 مديرکل دفتر امور گلخانه وزارت جهاد کشاورزي گفت: برخي محققان اعلام 
کرده ان��د ک��ه اي��ران از نظر توليد گل و گي��اه در رتبه 17 تا 20 جهان قرار دارد، 
ضمن آنکه براس��اس مطالعات کتابخانه اي و غير رس��مي پيش بيني مي شود 
که رتبه 117 تا 120 جهاني در صادرات به کشور ما اختصاص داشته باشد و 
اين فاصله نشان مي دهد در صادرات گياهان زينتي وضعيت مناسبي نداريم.
غلامرضا تقوي در گفت وگو با باشگاه خبرنگاران، با اشاره به اينکه بيش از 7 
هزار هکتار کشت گل و گياهان زينتي در کشور داريم، اظهار کرد: 4 هزار و 500 
هکتار کشت گياهان زينتي در فضاي باز و مابقي در فضاي گلخانه اي صورت 
مي گيرد.وي با بيان اينکه ميزان توليد گياهان زينتي بيش از 4 ميليارد شاخه و 
گلدان است، افزود: در اين حوزه بيش از 30 هزار نفر اشتغال مستقيم و 3 برابر 
اين ميزان اشتغال غيرمستقيم وجود دارد.تقوي با بيان اينکه نبود بازار يکي از 
مشکلات پيش روي توليدکنندگان زينتي است، تصريح کرد: پايانه صادراتي 
گل و گياه در حال راه اندازي و تکميل است که به نظر مي رسد با تکميل اين 
پايانه، مشکلات صادراتي و زيرساختي حل و فصل شود.اين مقام مسئول با 
بيان اينکه پيشرفت فيزيکي پايانه صادراتي گل و گياه بيش از 80 درصد است، 
افزود: نوس��انات حوزه ارز تا حدودي پيش��رفت پاياني پروژه را به س��بب تأمين 
مابقي لوازم مورد نياز تحت تأثير خود قرار داده است اما پيش بيني مي شود در 
صورت تأمين مابقي لوازم مورد نياز پروژه با ارز قبلي که در قرار منعقد شده، 

حداکثر تا ماه آينده اين پايانه صادراتي براي افتتاح آماده شود.

پیشخوان

اصناف و کشاورزی
کورش شرفشاهي: مدتي است صنف نساجي با چالشهاي جدي 
رو به رو شده و چنانچه به مشکلات اين صنف رسيدگي نشود 
ب��ا چالش��هاي ج��دي ديگري رو به رو مي ش��وند. در اين رابطه 
رئيس اتحاديه صنف توليد کنندگان و فروش��ندگان پوش��اک، 
گف��ت: اصلي تري��ن عامل تعطيلي واحد هاي توليدي واردات بي 
رويه پوشاک بود که با توجه به قوانين جديد اين رقم به کمتر از 
20 درصد رسيده است.ابوالقاسم شيرازي در گفت وگو با باشگاه 
خبرنگاران، با اش��اره به ش��رايط مطلوب توليدکنندگان پوشاک 
کشور، اظهار کرد: پس از عبور از رکود 2 ساله بازار پوشاک که 
منجر به تعطيلي 70 درصد واحد هاي توليد شده بود، با توجه به 
شعار حمايت از کالاي ايراني و پشيباني دولت و اتاق اصناف از 
توليدکنندگان پوش��اک، جان تازه اي به کالبد فعالان اين حوزه 

دميده شده است.
رييس اتحاديه صنف توليد کنندگان و فروش��ندگان پوش��اک با 
اشاره به مشکلات توليدکنندگان پوشاک تصريح کرد: با توجه به 
نوسانات بازار ارز تهيه مواد اوليه وارداتي و خرج کار با مشکلاتي 
مواجه هستيم، اما تلاش هايي براي برطرف کردن اين موضوع 
صورت گرفته است تا بتوانيم در کنار بازار هاي داخلي صادرات 
نيز داش��ته باش��يم.وي با اش��اره به ممنوعيت ورود برخي برند ها 
ب��ه ب��ازار داخل تأکي��د کرد: وزارت صمت دس��تورالعملي براي 
ممنوعيت واردات برخي برند ها را داشت که با توجه به توانايي 
توليدکنندگان داخلي نياز به توليدات خارجي در کش��ور نيس��ت 
و ش��رکت هاي خارجي که مجوز فعاليت واردات دارند با هدف 

توليد در بازار پوشاک کشور فعاليت مي کنند.
ش��يرازي ب��ا بي��ان اينکه مردم براي حماي��ت از توليدات داخلي 
بايد توقع خود را پايين بياورند و بيشتر حمايت کنند، بيان کرد: 
توليدکنندگان داخلي تمام تلاش خود را براي ارائه پوش��اک با 
قيم��ت و کيفي��ت مناس��ب انجام مي دهن��د و در اين ميان مردم 
باي��د در جه��ت حماي��ت از توليدات داخلي توق��ع خود را پايين 
بياورند تا صنعت پوش��اک در کش��ور رش��د کند.رئيس اتحاديه 
صنف توليد کنندگان و فروش��ندگان پوش��اک با انتقاد از واردات 

بي رويه پوش��اک طي س��ال هاي گذش��ته در کش��ور بيان کرد: 
اصلي تري��ن عامل تعطيل��ي واحد هاي توليدي واردات بي رويه 
پوشاک بود که با توجه به قوانين جديد اين رقم به کمتر از 20 

درصد رسيده است.
وي با اشاره به نقش دولت تصريح کرد: با توجه به فعاليت دوباره 
توليدکنندگان پوش��اک، دولت مي تواند در قالب برنامه حمايتي 
از دريافت ماليات و عوارض صرف نظر کند تا صنعت پوش��اک 
در کش��ور ش��کل بگيرد.به گفته وي؛ ارز براي تأمين مواد اوليه 

وارداتي پوشاک تخصيص داده شده است.

پارچه ها پشت در گمرک  ���

از سوي ديگر در پي نوسانات بازار ارز، بازار پارچه و نخ نيز از قاعده 
افزايش قيمت ها مستثني نمانده و در رکود به سر مي برد. اين در 
حالي اس��ت که رييس اتحاديه بنکداران پارچه از عدم ترخيص 
پارچه ه��اي واردات��ي از گمرک خبر مي دهد.امير قديمي نژاد در 
گفت وگو با ايس��نا، دربار تاثير نوس��انات بازار ارز بر بخش پارچه 
اظهار کرد: به نسبت آنکه نرخ دلار سير صعودي داشته، رنگ و 
نخ نيز افزايش قيمت داشته و از طرف ديگر ميزان موجودي آنها 
در بازار کاهش يافته است. علاوه بر اين در حال حاضر پروسه 
ترخيص کالا از گمرک بيش از يک تا دو ماه طول مي کشد؛ به 
طوري که برخي واردکنندگان که پارچه هايشان مناسب فصل 
بهار و تابس��تان بوده از ش��ب عيد به دليل تعرفه ها، در گمرک 

مانده و همچنان در انتظار ترخيص هس��تند. به گفته وي، اين 
پارچه ه��اي وارداتي که بيش��تر از چي��ن و تعداد محدودي از 
ترکيه وارد مي شود ديگر براي فصل پاييز و زمستان مناسب 
نيس��تند که موجب زيان واردکنندگان شده است.قديمي نژاد 
با اشاره به اينکه مواد اوليه در بازار موجود نيست و به همين 
دليل توليدات داخل کاهش داشته و کارخانه هاي توليدکننده 
در حال تعطيلي هستند، اظهار کرد: ميزان عرضه و موجوديت 
جنس در بازار با يکديگر مرتبط است و زماني که کالا در بازار 
يافت نشود،  ميزان عرضه نيز به تبع آن کاهش مي يابد.رئيس 
اتحاديه پارچه و بنکداران و طاقه فروشان تاکيد کرد: در حال 
حاضر موضوع احتکار جنس در بازار وجود ندارد، چراکه پارچه 
بايد به فصل مناسب خود عرضه شود؛ مسئله احتکار مطرح 
نيست و هر کس که چنين قصدي داشته باشد، خودش ضرر 
مي کند زيرا نمي توان پارچه تابستاني و بهاره را در پاييز وارد 
بازار کرد. همچنين پارچه ها بسته به رنگ، طرح، مد و فصل 
به کار مي روند و اين چهار عامل مکمل يکديگر هستند.وي 
افزود: اظهارات بيان ش��ده درباره نفروختن جنس از س��وي 
بازاريان به مغازه داران درست نيست، زيرا بدين ترتيب بازار 
خالي از جنس خواهد شد اما آنچه واضح و غيرقابل انکار است 

مسئله کسادي بازار به دليل نبود ثبات نرخ دلار است.
در پي نوس��انات بازار ارز، پارچه و مواد اوليه آن نيز تحت تاثير 
ق��رار گرف��ت و به گفته دس��ت اندرکاران اي��ن بخش، در حالي 
ک��ه دول��ت از تامين دلار 4200 توماني براي واردکنندگان خبر 
داده، واردکنن��دگان پارچ��ه ارز دولت��ي دريافت نکرده اند و براي 
واردات، ارز با نرخ آزاد تهيه مي کنند. اين در شرايطي است که 
توليدکنندگان هم از س��ال گذش��ته به دليل واردات محصول 
چيني و ترک دس��تخوش تغييرات و زيان هايي ش��دند تا آنجاکه 
برخي توليدکندگان داخل براي آنکه بقاي خود را حفظ کنند، از 
برندسازي منصرف شده و محصولات ايراني خود را با مارک هاي 
خارج��ي ک��ه به صورت کيلويي به فروش مي رس��د، روانه بازار 

کردند.

خرید پوشاک وارداتی ظلم به تولیدکننده داخلی است؛

صنعت نساجی چشم انتظار حمایت مردم

سخنگوي اتحاديه صنف فروشندگان لوازم يدکي اتومبيل 
و ماش��ين آلات با بيان عدم نگراني از تامين لوازم يدکي 
خودروهاي وارداتي گفت : از يک سو خودروهاي وارداتي 
صفر کيلومتر حداقل تا دو سال نياز به لوازم يدکي ندارند و 
فقط ممکن است در موارد تصادفي نياز به تامين بدنه داشته 
باش��ند و از س��وي ديگر هر کارخانه اي که به ايران خودرو 
ص��ادر مي کن��د تامين قطعات م��ورد نياز آن را نيز تضمين 
مي کند. سيد مهدي کاظمي در گفتگو با خبر خودرو افزود 
: چنانچه تحريم ها واردات قطعات يدکي را نيز شامل شود 
شرکت هاي واردکننده ، قطعات مورد نياز اين خودروها را 
يا از کشورهايي مانند چين ، هند و ترکيه تامين مي کنند و 
يا اين قطعات در ايران توليد خواهد ش��د.وي با بيان اينکه 
هرگ��ز خودروي��ي به خاطر کمبود يا فقدان لوازم يدکي در 
کش��ور نمي خواب��د تصريح کرد : قطع��ا تامين لوازم يدکي 
خودروهاي وارداتي با مشکلاتي مانند واسطه گري ، ايجاد 
تورم و افزايش قيمت مواجه خواهد شد اما در صنف ما هيچ 

نگراني بابت تامين قطعات و لوازم يدکي مورد نياز در کشور 
وجود ندارد. وي در ادامه با اش��اره به ظرفيت بالاي تجار 
و واردکنندگان لوازم يدکي موجود در کش��ور جهت تامين 
قطع��ات ، اف��زود : البت��ه از آنجا ک��ه تعداد قطعات مورد نياز 
اين خودروها کم است ، چنانچه از خارج کشور تامين شود 
و يا در داخل توليد ش��ود مقرون به صرفه نيس��ت و همين 
امر يکي از دلايل اصلي افزايش قيمت اين قطعات است.

نگران تامين لوازم يدکي خودروهاي وارداتي نباشيد
با وجود آنکه از ماه ها قبل کارشناسان بخش کشاورزي 
پيش بيني کرده بودند که ثبات نرخ خريد تضميني گندم 
و تأخير در پرداخت مطالبات کاهش تمايل کشاورزان 
ب��ه کش��ت و کار گندم را به هم��راه دارد؛ اين موضوع 
به واقعيت پيوس��ت و زمينه را براي حضور دلالان و 
بس��ياري از دامداران و مرغداران ناش��ي از نوسان اخير 

نهاده هاي دامي در عرصه خريد باز کرد.
به گزارش باشگاه خبرنگاران، البته ماجرا تنها به اين 
ج��ا ختم نمي ش��ود؛ چرا ک��ه حضور دلالان در عرصه 
خريد عواقب خطرناکي همچون قاچاق گندم به خارج 
از مرزها و زير س��وال رفتن خودکفايي اين محصول 
استراتژيک را به همراه دارد و اين در حالي است که با 
افزايش نرخ خريد تضميني گندم مطابق قانون ديگر 
کشاورزان مجبور نبودند که براي تأمين معيشت خانوار 
خويش گندم توليدي خود را به س��بب دريافت نقدي 

کمتر از نرخ خريد به دلالان و دامداران بفروشند.

در اين رابطه ريس نظام صنفي کش��اورزي با اش��اره 
ب��ه اينکه ميزان ف��روش گندم به دلالان و مرغداران 
چشمگير نيست، اظهار کرد: نرخ خريد تضميني گندم 
براي سال زراعي 96-97 مطابق با تورم و هزينه هاي 
توليد افزايش نيافت که اين امر در کنار تأخير در پرداخت 
مطالب��ات گندم��کاران موجب ش��د که آنها تمايلي به 

فروش گندم خود به دولت نداشته باشند.

پاي دلالان به خريد تضميني گندم باز شد

برگزاري نشست ماهيانه استارتاپ هاي فين تک در بيمه دي

نشست ماهيانه استارتاپ هاي فناوري مالي »فناوري هاي نوين مالي و بيمه اي« با 
حضور قاسم نعمتي رئيس مرکز فناوري اطلاعات و ارتباطات بيمه مرکزي و مجيد 

بختياري مديرعامل شرکت بيمه دي با موضوع اينشورتک برگزاري شد.
ب��ه گ��زارش روزنامه تجارت، ميلاد جهان��دار دبير انجمن فين تک در ابتدا درباره 

اتفاقاتي که در اين مدت در انجمن گذشته است، صحبت کرد.
جهاندار يکي از بخش هايي را که در اکوسيس��تم فين تک ايران دچار مش��کلات 
زيادي شده اند را بخش پرداخت يارها دانست و درباره سندي که بانک مرکزي6-5 
ماه گذشته منتشر کرد اشاره کرد و گفت: ما دغدغه هاي رگولاتوري و بخش هاي 
حاکميتي را درک ميکنيم چراکه اگر نظارت و امنيت کافي در اکوسيستم نباشد، 
اولين کس��اني که ضربه مي خورند خود ما هس��تيم اما با مجوز صادر کردن تنها 

روال کار را براي کاربران سخت ميکنيم.
او به تجربه اي نماد اشاره کرد وگفت:اي نماد تجربه اي بود که بعد از 10 سال از 

فعاليتش فقط توانست به 30 هزاز پذيرنده درگاه بدهد.
او در انته��ا گف��ت: هم��ه ما دغدغه ه��اي نظارتي را يه جا ميدانيم اما بايد بگذاريم 

ابتدا آن کسب و کار شروع به فعاليت کند.
در ابت��داي جلس��ه، رس��ول قربان��ي اي��ن س��وال را پرس��يد که آي��ا صنعت بيمه 
اس��تارت آپ هاي اينش��ورتک را به رس��ميت ميشناسد يا خير و نعمتي و بختياري 
در اين رابطه گفتند که بله اس��تارت آپ هاي اينش��ورتک را به رسميت ميشناسند. 
بختياري در پاس��خ به اين س��وال که آيا اين صنعت آمادگي مواجه يا فناوري را 
دارن��د گف��ت: نکته مهمي که وجود دارد اين اس��ت که ابت��دا بايد ذهنيت مديران 

صنعت تغيير کند و سرمايه گذاري صورت گيرد.
قرباني به اين مس��ئله اش��اره کرد که نگاه مردم به بيمه ها، نگاه س��رمايه گذاري 

نيست و نگاه هزينه اي است.
نعمتي در اين باره گفت: اين موضوع چند دليل دارد يکي بحث فرهنگ است و 
مردم ما هنوز به اين باور نرسيده اند که خود بيمه زا به عنوان يک الزام و ضرورت 
در زندگي خود بپذيرند و دليل بعدي نيز تنوع محصولي و حاشيه سودي است که 
بايد در ش��رکت هاي بيمه اي ديده ش��ود و يکي از انتظارات ما از اس��تارت آپ هاي 

اينشورتک نيز اين است که هزينه ها را براي شرکت هاي بيمه هاي کم کنند.
نعمتي نيز به اين س��وال پاس��خ داد و گفت: مردم از ش��رکتهاي بيمه اي دو توقع 
دارند، يکي اينکه اين شرکتها به بهترين شکل ممکن، خدماتشان را ارائه دهند 
و مس��ئله بعدي اينکه به نظر مي رس��د با توقعاتي که در جامعه ايجاد ش��ده اس��ت، 
خدمات جديد مورد انتظار مردم اس��ت که اس��تارت آپ هاي اين حوزه ميتوانند در 
ه��ر دوي اي��ن موضوع ه��ا به ما کم��ک کنند.در واقع صنعت بيمه خيلي کار براي 

انجام دادن دارد که اين استارت آپ ها ميتوانند انجام دهند.
سپس قرباني اين سوال را پرسيد که در صنعت بانکداري، بانک مرکزي به طور 
منظم آمارهايي را درباره بانک ها منتش��ر ميکند و ش��اپرک نيز مرتبا آمارهايي 
را از عملکرد ش��رکتهاي پرداخت منتش��ر ميکند، آيا در صنعت بيمه نيز اينگونه 

آمارهايي وجود دارد؟
نعمتي در پاس��خ گفت: يکي از منظم ترين صنايع در ارائه س��ال نامه هاي آماري، 
بخش بيمه اس��ت که هر س��ال آمارهايي را منتش��ر ميکنيم اما به خاطر يکس��ري 

دلايل آخرين سالنامه آماري که منتشر شد براي سال 95 بود.
در ادامه قرباني از بختياري و نعمتي ديدگاهشان درباره چشم انداز و آينده فناوري 

اطلاعات در بيمه پرسيد.
نعمتي پاس��خ داد: صنعت بيمه صنعتي اس��ت که در تعامل با س��اير صنايع اس��ت 

بنابراين وابسته به پيشرفت فناوري اطلاعات در صنايع ديگر است. به نظر بنده 
در بازه زماني 5 تا 10 سال آينده قطعا پيشرفت خوبي را شاهد خواهيم بود.

بختي��اري ني��ز در اي��ن باره گفت: براي صحبت درباره چش��م انداز بيمه ابتدا بايد 
درب��اره ع��دد و رق��م و برنامه ه��ا صحبت کرد و ش��اخص اصلي که بايد درباره آن 
صحبت کرد، ش��اخص ضريب نفوذ اس��ت که عدد آن 2.2 اس��ت و بايد توجه کرد 

که ده سال قبل در چه مرحله اي بوديم و اکنون در کجا هستيم.
بنابراين فکر ميکنم در کل درباره اينکه در آينده چه اتفاقي مي افتد تنها ميتوانم 
بگويم که بس��تگي به برنامه هاي دولت و حاکميت در کش��ور دارد ولي روندهاي 

جامعه خوشبينانه است.
نعمت��ي و بختي��اري در پاس��خ ب��ه س��وال قرباني مبني بر اينک��ه آيا صنعت بيمه 

استارت آپ هاي اينشورتک را به رسميت ميشناسد يا خير، پاسخ مثبت دادند.

برگزاري مراسم هفتمين سالگرد تاسيس شرکت سهامي بيمه "ما"
هفتمي��ن  مراس��م 
سالروز تش��کيل شرکت 
س��هامي بيمه "م��ا" ب��ا 
حضور مديران و پرس��نل 
بيم��ه "ما" در س��اختمان 
مرک��زي اي��ن ش��رکت 

برگزار شد.
روزنام��ه  گ��زارش  ب��ه 
تجارت ب��ه نقل از روابط 
عمومي بيم��ه "ما" در اين 

مراسم که با حضور مديرعامل، رييس و اعضاي هيات مديره ، معاونين، مديران 
و کارکنان بيمه "ما" برگزار شد ، شبکه فروش نيز حضور داشتند.

بر اس��اس اين گزارش، بهاري فر مديرعامل بيمه "ما" ضمن ابراز خرس��ندي از 
افتخار حضور در هفتمين جش��ن س��الگرد تاس��يس بيمه "ما" گفت: سيزدهم تير 
ماه روز بزرگيس��ت. روزي که توفيق خدمتگذاري به مردم ش��ريف کش��ورمان را 
پيدا کرديم. بر اس��اس آمار ارائه ش��ده از س��وي بيمه مرکزي، امس��ال نيز به روال 
سنوات گذشته داراي بالاترين سطح توانگري بوده و جزء شفاف ترين شرکت هاي 
بيمه اي هس��تيم. اکنون در آغاز هش��تمين س��ال فعاليتمان با توسل به امام رئوف 
و با تلاش شما همکاران، روند رو به رشد خود را ادامه داده و قدم هاي بزرگتري 

خواهيم برداشت.
وي افزود: در حال حاضر با 42 شعبه و نزديک به 1000 نماينده فعال و کارگزار، 
قادر به ارائه خدمات متمايز در تمام رشته هاي بيمه اي و در سراسر کشور عزيزمان 
هستيم که اين موضوع حاصل حمايت صد در صدي سهامداران، انسجام هيات 
مديره، تلاش و همدلي تيم کارشناس��ي متش��کل از نيروهاي جوان، پرانگيزه ، 

توانمند و نيروهاي باتجربه و کارآمد مي باشد.
مديرعامل بيمه "ما" در ادامه خاطرنشان کرد: هدف ما در سال 97 ، تمرکز بر دو 
سياست اصلي است که تلاش خواهيم کرد ضمن فروش و فعاليت هوشمند در 
امر بيمه گري، با آموزش مس��تمر و رعايت اصول حرفه اي بيمه گري نس��بت به 
تسريع ارائه خدمات و جلب رضايت مشتريان اقدام نماييم. دکتر تاجيک رييس 
هيات مديره بيمه "ما" ضمن تبريک به مناس��بت س��الروز تاس��يس اين ش��رکت 
به پرس��نل و ش��بکه فروش مس��تعد، گفت : حضور سهامداري مانند بانک ملت با 
ح��دود 30 ميلي��ون مش��تري و ورود به صنايع به��روه وري همچون نفت و گاز و 
وجود مش��ترياني با ظرفيت اقتصادي بالا نقش بس��يار زيادي در ايفاي تعهدات 
بيمه "ما" در تمامي زمينه ها دارد. ش��رکت بيمه "ما" مي تواند به عنوان يکي از 

زير مجموعه هاي بانک ملت از اين پتانسيل ها استفاده کند.
وي همچنين اضافه کرد: از نگاه سهامدار، صنعت بيمه کاملا تخصصي و پيچيده 
است و به عنوان يکي از عوامل موثر در تکميل زنجيره ارزش خدمات رساني به 
مشتريان است. جذابيت هاي بسته هاي بيمه اي در کنار بسته هاي اعتباري بانک 
ملت باعث افزايش وفاداري مش��تريان خواهد ش��د.بنابراين نياز اس��ت با افزايش 
کيفيت محصولات بيمه اي، طراحي محصولات نوآور و افزايش سهم بازار اين 

تعامل را هرچه بيشتر محقق سازيم.
صالح شيري معاون شبکه فروش و توسعه بازار هم با تبريک اين روز باشکوه و 

تشکر از پيشکسوتان گفت:خدارا شاکر هستيم که عملکرد سه ماهه مان حاکي از 
رشد بالاي شرکت در زمينه فروش و ارائه انواع خدمات بيمه ايست و اين مرهون 

تلاش تک تک همکاران ستاد، شعب و شبکه فروش است.

برگزاري نشست مدير استان البرز
 بيمه سرمد با مدير بانک صادرات

مدير اس��تان الب��رز بيمه 
سرمد در نشستي صميمانه 
با مدير بانک صادرات اين 
استان، نحوه ارائه خدمات 
و سرعت پاسخگويي اين 
ش��رکت ب��ه بان��ک را با 
هدف جلب رضايت مندي 
حداکثري در اس��تان البرز 

مورد بررسي قرار داد.
روزنام��ه  گ��زارش  ب��ه 
تجارت ب��ه نقل از روابط 

عمومي بيمه س��رمد، در اين نشس��ت کوروش حسين زاده، مدير استان البرز بيمه 
سرمد توسعه تعاملات و گسترش همکاري هاي مشترک بانک-بيمه را مورد تاکيد 
قرار داد و گفت: کارکنان و شبکه فروش بيمه سرمد در اين استان تمامي تلاش 
خود را در راستاي ارائه خدمات شايسته به مجموعه معظم بانک صادرات به کار 
خواهند بس��ت و با پاس��خگويي س��ريع، ارزيابي و پرداخت خسارت در کوتاه ترين 
زمان ممکن، در مسير جلب رضايت صد در صدي اين مجموعه به عنوان يکي 

از بزرگترين و ارزنده ترين بيمه گذاران خود گام برخواهند داشت.
سامان پور مدير بانک صادرات استان البرز نيز در اين نشست ضمن اظهار رضايت از 
خدمات ارائه شده توسط بيمه سرمد، ارتقاي سطح کيفي تعاملات شبکه نمايندگان 

بيمه سرمد استان با روساي شعب برتر بانک را مورد تاکيد قرار داد.

برگزاري دوره آموزشي نظامنامه غربالگري و مديريت ريسک
دوره آموزش��ي نظامنام��ه غربالگ��ري و مديري��ت ريس��ک بيمه هاي عمر و 

در  گ��ذاري  س��رمايه 
روز چهارش��نبه م��ورخ 
س��الن  در   6/4/1397
اجتماع��ات س��اختمان 
مرک��زي بيمه کارآفرين 

تشکيل گرديد.
ب��ه گ��زارش روزنام��ه 
تج��ارت به نقل از روابط 
کارآفرين؛  عمومي بيمه 
اي��ن دوره آموزش��ي با 
همت معاونت بيمه هاي 

عمر و سرمايه گذاري، در راستاي اهداف و سياست هاي راهبردي شرکت و به 
منظور ارتقاء دانش کارشناسان و مديران شعب، و با حضور مديرعامل، اعضا 
هيأت مديره، معاونين فني و مديران س��تادي و همکاران مديريت بيمه هاي 
عمر و س��رمايه گذاري برگزار ش��د. اين دوره با حضور عبدالمحمود ضرابي، 
مديرعام��ل بيم��ه کارآفري��ن در جمع همکاران آغاز ش��د. وي ضمن تقدير و 
تش��کر از زحمات 15 س��اله همکاران که باعث اعتلاي نام بيمه کارآفرين در 
صنعت بيمه کشور شده است، به بيان نکاتي مؤثر پيرامون رضايت مشتري، 
تعامل بين مديران س��تاد و ش��عب پرداخت. در ادامه اين جلس��ه، معاون فني 
مديرعامل در بيمه هاي عمر و سرمايه گذاري؛ به سخنراني پرداخت. اسلامي به 
تش��ريح طرح چش��م انداز بيمه هاي عمر و س��رمايه گذاري پرداخت و بيان 
کرد:» اين طرح تحول داراي س��ه محور کلي؛ تغيير س��اختار، حوزه محصول 
و منابع انس��اني اس��ت. اين طرح در معاونت بيمه هاي عمر و س��رمايه گذاري 
در حال اجرا اس��ت.« وي در ادامه س��خنان خود به مس��ائل موجود در حوزه 

اين معاونت پرداخت.
اين دوره آموزش��ي با س��خنان آموزش��ي الناز کياني، مدير بيمه عمر و سرمايه 
گذاري پيرامون نظام غربالگري و مديريت ريس��ک و مباحث بيمه نامه هاي 

سازمان امور مالياتي در اين حوزه مديريتي ادامه پيدا کرد.
ضمناً اين جلس��ه، با س��خنان آموزنده و راهبردي معاون فني مديرعامل در 

بيمه هاي اشخاص، درباره اصول بيمه هاي عمر پايان گرفت.

آموزش عامل افزايش رضايت  مندي مشتريان 
دوره  ه��اي  برگ��زاري 
آموزش��ي و ارتقاي دانش 
بيمه کوث��ر  کارکن��ان 
يک��ي از عوام��ل افزايش 
رضايت  مندي مش��تريان 

است. 
به گزارش روزنامه تجارت 
ب��ه نقل از روابط عمومي و 
اعلام رييس اداره آموزش 
و پژوه��ش بيمه کوثر؛ در 

سه ماهه اول سال97 در مجموع 32هزارو920 نفرساعت دوره آموزشي در سراسر 
کشور برگزار شده است.

زينب حميدي فر با بيان اينکه 28هزارو680 نفرساعت دوره هاي مجازي و حدود 
4هزارو240 نفرس��اعت دوره هاي حضوري برگزار ش��ده اس��ت، خاطرنشان کرد: 
گواهينامه ه��اي تم��ام دوره هاي آم��وزش مجازي براي کارکنان و نمايندگان در 

نرم افزار آموزش جام قابل رويت و چاپ است.

چهل و هفتمين شماره نشريه گزارش موردي انتشار يافت
نش��ريه گزارش موردي 
چهل و هفتمين ش��ماره 
خ��ود را ب��ه موض��وع 
ف��ن آوري و ن��وآوري در 
بخش بيم��ه اختصاص 
داد. ب��ه گزارش روزنامه 
تج��ارت به نقل از روابط 
ه  هش��کد و مي پژ عمو
بيم��ه، در اين ش��ماره به 
موضوع اينش��ورتک يا 
فن آوري بيمه به معناي 
اس��تفاده از نوآوري هاي 
ف��ن آورانه در کس��ب و 
کار بيم��ه جهت افزايش 
به��ره وري و ني��ز تبديل 
تهديدها به فرصت ها در 

اين صنعت اش��اره نموده اس��ت.  دو ماهنامه گزارش موردي همچنين به 
تامين مالي فن آوري بيمه و واس��طه گري بيمه و الگوهاي توزيع، اقتصاد 
مش��ارکتي بيمه و مش��اوره رباتيک و هوش مصنوعي پرداخته و در نهايت 
پس از تجميع و تجزيه و تحليل داده ها، نقش سياس��ت و تنظيم مقررات 
در ف��ن آوري بيم��ه را م��ورد واکاوي قرار داده اس��ت.  ب��ر پايه اين گزارش 
مجموعه حاضر به عنوان بخشي از برنامه کاري کميته بيمه و مستمري هاي 
خصوصي سازمان همکاري و توسعه اقتصادي )OECD( به شمار مي رود. 
علاقه مندان براي تهيه اين نشريه که به قيمت 8000 تومان ارائه مي شود 
مي توانند به پژوهش��کده بيمه واقع در س��عادت آباد، ميدان ش��هيد تهراني 
مقدم، خيابان س��رو غربي، نرس��يده به ميدان قيصر امين پور )ش��هرداري 
سابق( ، شماره 43 مراجعه نمايند. همچنين خريد مجازي از طريق مراجعه 
به آدرس htpp://bookstore.irc.ac.ir و خريد از طريق آبونمان سالانه 

امکان پذير است.

اخبار بیمه


